
Møte 11 - 23.03.23  

Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Omar, Erle, Maria, Axel, Selma 

 

1     Oppgaver fra forrige møte 

Oppgave Hvem? Utført? 

Endre kontorkominfo på nettsiden Karina 
Ja 

Finn ut hvordan komitesøknader organiseres Axel 

 

Finn ut mer om taushetsplikt og om det er straffbart å si at 

noen har taushetsplikt uten at de har signert et lovlig 

dokument 

Jonas 
Ja 

Undersøke hvordan andre linjeforeninger har ordnet 

taushetsplikt 

Ida/Jonas 
Ja 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina 
Ja 

Start på erfaringsoverføringsskriv Maria, 

Selma, Axel 

Ja 

Finn ting til stand på elevkveld Omar 
Ja 

Send e-post og be om ting fra faunlab til stand Omar 
Ja 

Lag when2meet for egenevalueringsmøte Ida 
Ja 



Les Den Röda Ulvs Håndbok Ida, Jens, 

Erle, Omar 

Ja 

Undersøk og lag plan for selling av merch Axel og 

Selma  

Ja 

Finskriv referat fra stormøtet Erle 
Ja 

 

 

2     Ris/ros 

«Ros til Jonas for god selvkritikk og for å ha klart det vanskeligste med 

kasserervervet» 

(skrevet om etter ønske fra innsender) 

 

3     Prioriterte saker 

3.1   Spons av jubileum 

Styret diskuterte hvor mye linjeforeningen skal gi i spons til Volvox & Alkymistens 25 

årsjubileum. Etter diskusjon og undersøking av budsjett ble det enstemmig vedtatt at 

linjeforeningen skal sponse jubilleet med 65 000 kr for å kunne ha en billettpris på 

500 kr for medlemmer.  

 

3.2    Engasjementundersøkelse 

Leder presenterte data fra engasjementundersøkelsen. Dataen ble fortløpende 

diskutert samt hvordan linjeforenigen kan bedre informere om arrangementer, 

kommiteer og undergrupper. 

 

3.3    Imball 

Det ble reflektert over tidligere immball og diskutert hvordan de kan gjøres mer 

morsomme og minneverdige for 1. klassinger.  

  

 



 

4     Komiteer (oppdatering) 

Leder  

• NV-leder møte 

o Søkt om penger for vaskeartikler til kjøkkenet. Vi har fått godkjent 2000kr 

og drar på storcash og handler over påske. 

• Linjeleder-møte 

o Noen hadde kokain/kødda med kokain på SALT sitt ball (eksterne). Ikke 

gjør som de 

o Faddervaktordningen: VT som hadde dette ansvaret i fjor, ser etter en ny 

ordning. Vi er for at NTNU skal, men dette kan føre med seg at annsvaret 

blir lagt på linjeforeningene. Dette er noe vi da må ta stilling til senest i 

løpet av sommeren.  

 

Kasserer 

• Stormester vurderer innkjøp av sverd til krabbe. Prisen ser ut til å ligge på mellom 

1000-2000 kr. 

• Har hatt MVA kurs med Vegard sammen med Maria og Ida 

• Prøver å rette opp i bokføringsfeilene som er ført opp tidligere i styreperioden min 

som har blitt oppdaget nå i senere tid. 

• Har sett mer på taushetspliktordning og kommet frem til at vi ikke bør tegne en 

kontrakt og at tillitsvalgt heller blir et fortrolig.  

• Må ta en vurdering på kiosken i forhold til MVA 

• Vi burde få til noe ala en revisorordning. Jeg har snakket med Vegar om mulige 

løsninger, men det er få i Trondheim som sitter med kompetansen. Kan høre 

med Delta hvordan de organiserer sin revisorordning.  

• Har enda ikke funnet en løsning på Frifond som ikke ender med alt for mye 

arbeid for kasserer 

• Fått en til som er villig til kassereropplæring, lenge leve Markus 

 

Nestleder 

• I.Å.M 



 

 

Sekretær 

• Planlegger rydding av lageret 

• Har kjøpt inn kaffe 

• Har tatt en litt mer grundig ryddeøkt på kontoret og bakrommet, og er i prosessen 

av å få folk til å ta tingene sine. 

• Meldeskjema etc. er på vent foreløpig til ting kommer mer på plass med 

taushetsplikt osv.  

 

Faddersjef 

• Avholdt møte på onsdag, satt opp ukene og jobbet med spons 

• Lagt ut fadderpåmelding. Påmeldingen går helt greit, og vi har ca. halvparten av 

fadderne vi treger foreløpig. 

• Har fått nytt medlem!  

• Skal ha møte med Kjelleren på mandag om hvilke arrangementer som skal være 

på kjelleren 

 

Arrkom 

• Vårfest: 

o Gjennomført og evaluert (blesting kunne vært bedre). 

• Game night: 

o 19. April på Lise 

o Ferdig planlagt 

o Venter på å få budsjettet godkjent 

• Immball: 

o Har startet å se på lokaler 

 

Bedkom 

• Bedpres med Åkerblå  

o De var fornøyd og har sagt ja til å komme på vivo  

• Var med på vivo-møte 

o Veldig lovende, over halvparten av bedrifter allerede klare  



• Min master  

o Lite oppmøte (dårlig blæsting, og kort varsel  

o Flere masterpresentasjoner neste gang  

o Ellers veldig kjekt 

• Nova Sea kontrakt klargjøres  

o Ævtale med Ægir blir en inntektsdeling på 70/30 (70% til oss). 

o Mulig sit lokalet med sjenk  

• Skal på LS møte i morgen 

• Begynner på et skriv til bedrifter rundt ideen om hovedsponsor  

• Starter en ny runde med bedriftskontakting til høstsemesteret 

o prøver ut løsning der nestleder har ansvar for dette. 

 

 

Nukleomedia 

• Webansvarlig er positiv til at informasjonsansvarlig blir en egen stilling.  

• Er for det meste ferdig med medarbeidersamtaler 

• Har startet på ny avis med jubileumstema, men mangler en del avklaringer med 

jubgruppen om hvordan avisen skal struktureres.  

• Vi planlegger kryss-vors før Gullblekka (20. april) og jub (22. april) 

• Vi tester en ny plakatleverandør som gjør at vi kan få flere plakater for billigere.  

 

Kontorkomiteen 

• Ny møtetid som ga godt oppmøte 

• Bake-off begynner denne uka 

• Karaoke med vokalium neste uke  

• Skal hapontan påske-kos på kontoret/påskeeggjakt 

• Har hatt: 

o Spillkveld 

o Strikking 

 

5     Undergrupper (oppdatering) 

TrollKom 

• Har hatt bading 5. mars og planleggingsmøte 8. mars 



• Skal ha slalomtur 25. mars, bading m/badstue 16 april, tur til estenstadhytten 22. 

april og hengekøyetur 5. mai 

 

VoKalium 

• Har hatt korstock 

 

SkeiV&A 

• Har hatt quizkveld 7. mars og filmkveld på kontoret 14. mars 

• Skal ha spillkveld 28. mars 

 

V&Apekatter 

• Har arrangert fredagsklatting.  

• Skal ha sikringskurs 

 

V&Allsidighet 

• Skal ha Oppdalstur 25-26, mars 

 

Realfagskjelleren 

• Har tatt opp nytt styre 

• Skal ha fredagsåpent t.o.m. 9. april 

 

V&A Masterfadderkom 

• Har gått i dvale, men er tilgjengelig for Omar om det skal være noe 

 

6     Andre saker 

6.1 Informasjonssjef/PR-sjef som egen styrestilling 

Styret et positive til at informasjonssjef skal bli et eget styreverv og er i prosessen av 

å forberede et vedtektsforslag til å presentere på neste geralforsamling. 

 

6.2 Ægir med i RFK 

Ægir ønkser å bli medlem av realfagskjelleren og fordeler og ulemper med dette ble 

diskutert. Det ble til slutt vedtatt ved akklamasjon at Volvox & Alkymesten stiller seg 

positiv til at Ægir får bli med i realfagskjelleren.  



 

6.3 Edruvakter 

Linjeforeningens udruvaktordning ble diskutert, da spesielt om edruvaktes skal få 

sponset billett for jobben de gjør. Etter mye diskusjon ble det konkludert med at 

edruvakter ikke får sponset billett, men at hvis ingen melder seg er det styret sitt 

ansvar å stille som edruvakt(er).  

 

6.4 Økonomikurs til leder 

Forslag om å få vedtektsfestet at avtroppende kasserer også skal gi et økonomikurs 

til påtroppende leder. Kurset vil ikke være like dekkende som kassereropplæringen, 

men det vil gjøre at kasserer har en støttespiller og en ekstra ressurs innad i styret. 

Kurset vil bli gjennomført i erfaringsoverføringsperioden.   

 

6.5 Vedteksforslag fra stormester 

Det ble stemt over hvilke av vedtektsforslagene stormester presenterte på forrige 

møte som styret ønsker å presentere på neste generalforsamling. 

 

7     Oppgaver til neste møte 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina 
 

Referat fra stormøtet godkjent og publisert Karina 
 

Lag bilder til komiteer og undergrupper med logo og qr-

kode på veggen 

Selma 
 

Planlegg/vurdere medarbeidersamtale Komiteledere 
 

Planlegg spikkekveld Selma 
 

Kontakt SkeiV&A anngående frifond Jonas 
 

Kjøp inn sitatbok til kontoret Karina 
 

Lag vedtektsforslag om økonomiopplæring av leder  Jonas 
 



Utforming av vedtektsforslag om infoansvarlig og tenk på 

navn 

Axel og Ida 
 

Fiks podkastutstyr Jens 
 

Sett inn punkt om engasjementundersøkelse i 

erfaringsoverføringsdokument 

Ida 
 

 


